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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 16. 11. 2020 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. 

Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi   

Hosté: doc. Goliášová, prof. Petráš, doc. Strnad 

Informace rektora:  
➢ Přivítal nově zvolenou děkanku HF prof. B. M. Willi ve funkci na jejím oficiálně prvním jednání 

kolegia rektora. Děkanka Willi požádala o přednostní možnost představit kolegiu svůj 
proděkanský tým a promluvit o dalších aktuálních záležitostech souvisejících s jejím nástupem do 
funkce. 

➢ Byly probrány aktuální informace týkající se výuky v koronavirové situaci. Ministr zdravotnictví 

představil v týdnu nový Protiepidemický systém ČR – PES. Je třeba vyčkat na konkrétní 
rozpracování PES pro oblast školství, což MŠMT ohlásilo na dnešek. 

➢ Informoval, že spolu s rektorem AMU Hančilem iniciují jednání s MŠMT o prodloužení v roce 
2020 končícího kontraktu o rozdělení prostředků z fixní části rozpočtu VŠ. 

➢ Na závěr jednání kolegia rektor krátce promluvil o významu státního svátku 17. listopadu a 

pozval přítomné na letošní akci Brněnský sedmnáctý, která proběhne on-line v režii studentů 
DF v prostorách DnO.  

 
Informace kvestorky:   

➢ Obdrželi jsme finance na digitální bránu – bude použito na anglickou mutaci webu a překlad 
webu do AJ. V té souvislosti bylo zjištěno, že jsme dosáhli limitu určeného výběrovým řízením pro 
dodavatele překladů. Bylo proto vypsáno nové výběrové řízení na překladatelskou firmu, kterou 
by měly všechny součásti akceptovat pro předklady úředních, správních dokumentů a textů. 

➢ Opatření spojené s koncem roku – byla informována o nevyčerpaných dotacích.  
➢ Připravuje se další krok v zavádění spisové služby. 
➢ Jednání k rekonstrukci Astorky se díky velkému počtu účastníků bude konat ve středu 18.11. 

online.  
➢ Poprosila vnější vztahy o drobné upomínkové předměty pro účastníky setkání s důchodci.  
➢ Nadnesla záměr, jak by chtěla Rada vysokých škol pokračovat v jednání s ministerstvem školství 

a vládou ohledně epidemiologických opatření. 
 

DF:  
➢ Děkan doc. Francán informoval o společné výstavě uměleckých škol Umění volá, jejíž vernisáž 

proběhla ve čtvrtek 5. 11. online.  
➢ V minulém týdnu se uskutečnila úspěšně první z lekcí online výuky Univerzity třetího věku. 
➢ V pondělí 9. 11. proběhlo Rozšířené kolegium děkana, na němž bylo s vedoucími ateliérů 

projednány postupy výuky v mezích omezení za nouzového stavu. Byl zde představen nouzový 
plán výuky od 3.1.2021, kdy by mělo již probíhat zkouškové období. 

 
HF:  

➢ Ve svém vystoupení nová děkanka HF prof. Willi, představila proděkanský tým, který byl v pátek 
13. 11. schválen Akademickým senátem HF. 
 Proděkan pro uměleckou činnost včetně komorní opery a orchestru, spolupráce s jinými stupni 
vzdělávání – prof. Petráš.  
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Proděkanka pro věci studijní a pedagogické, plus komunikace se studenty – doc. Goliášová. 
Proděkan pro vědu, výzkum a strategii – doc. Lyko.  
Agendu internacionalizace si děkanka ponechá, přičemž předpokládá, že doc. Likin bude dále 
spolupracovat v otázce víz zahraničních studentů.  
Vzhledem k tomu, že pro přípravu měla od volby děkana jen minimální dobu, není složení týmu 
ještě uzavřeno. 
S proděkankou Goliášovou tento čtvrtek vytvoří scénář aplikace opatření PES pro oblast VŠ na 
HF JAMU. 

➢ Ing. Vondráčková informovala kolegium o průběhu projednávání grantových projektů, které na HF 
byly podány. 

 
Informace pror. Mackové:  

➢ Proběhla schůzka se zástupci fakult ohledně budoucí výuky na JAMU v novém semestru. 
Jednání bylo velmi užitečné. Bylo řečeno mnoho k tomu, jak vytvořit plán výuky v současné 
situaci. Taktéž bude vypracována zpráva o tomto plánu pro NAÚ. 

 
Informace pror. Medka:  

➢ Poděkoval fakultám, ze kterých již obdržel podklady pro vytvoření strategického záměru 21+. 
➢ Od 5.11. je k virtuální prohlídce otevřena výstava Umění volá – v případě zájmu rozešle info.  
➢ IP – předělává textovou část do formy formuláře, co požaduje ministerstvo. 
➢ Ve středu začíná program festivalu Setkávání nové hudby Plus, od 18. 11 do 15. 12. bude 

uvedeno formou live streamu 11 koncertů. 
 
Informace pror. Hlavici: 

➢ Mezinárodní hodnocení výzkumné činnosti – hodnotící zpráva nám bude dodána do 31.12., do 
15.1. budeme mít prostor pro připomínky. Do 31.1. bude finální verze zprávy předána MŠMT. 

➢ Poměr dělení prostředků institucionální podpory na základě výsledků v roce 2020 bude DF: 56,97 
%, HF: 43,03 %. Tímto podílem bude děleno 20 % celkové částky určené fakultám, zbytek opět 
podle výsledků v předchozích letech. 

➢ Na obou fakultách byla vyhlášena studentská grantová soutěž pro rok 2021. MŠMT nicméně 
dosud nezveřejnilo výzvu k podání žádosti o podporu, takže rozdělovaná částka dosud není 
známá. 

➢ Velmi pozitivní je, že navzdory okolnostem se na HF podařilo realizovat mezinárodní doktorskou 
konferenci (a navíc ve velmi dobré kvalitě). Velmi kvalitní bylo i vystoupení studentky HF Lánské 
na konferenci uměleckých DSP Teritoria umění a pozitivní ohlas měla i premiéra filmu studentky 
DF Divékyové v rámci Týdne vědy a techniky AV ČR. 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ Dne 9. 11. vešla v platnost nová opatření MZ vztahující se na podmínky pohybu osob v rámci EU 

a mimo ni. ZO fakult jsou informováni, odkaz na opatření MZ je umístěn na stránkách Covid 19. 
➢ 5. 11. proběhl webinář MŠMT ohledně implementace Jednotné digitální brány na VŠ. Alokované 

prostředky pro rok 2020, které byly plošně rozděleny na české VŠ ve výši 268 tis., budou 
primárně použity na anglické mutace informací o možnostech studia, nostrifikací diplomů a 
stipendií. Během webináře zástupci VŠ vyjádřili naléhavou potřebu koordinace jednotlivých kroků 
ministerstvem. V souvislostí s potřebou značného penza překladů dokumentů do angličtiny bude 
vypsáno nové výběrové řízení na překladatelskou firmu.  

➢ Představil návrh struktury webu JAMU v angličtině, který je vyvracován v 1. a 2. úrovni a je 
zjednodušenou verzí struktury webu v češtině. Na další online schůzce pracovní skupiny budou 
zohledněny případné další požadavky fakult a bude konkrétně diskutována náplň dalších úrovní 
tak, aby byly zohledněny všechny požadavky implementace Jednotné digitální brány spolu 
s podstatnými informacemi o JAMU směrem do zahraničí. 
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Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  
➢ Informoval o sobotním udílení cen Thalie, které proběhlo online formou na YouTube.  
➢ Budou probíhat jednání se studenty k blížícímu se streamování Umění volá!  
➢ Na středu byla svolána schůzka redakční rady nového Občasníku. 

 
DnO – MgA. Petr:  

➢ Informoval o streamovaní projektu brněnský 17, který organizuje student JAMU Stano Čaban. 
➢ Nabídka firmy Cetin, která nabídla JAMU pronájem střechy DnO, jako vysílač pro mobilního 

operátora – technicky velmi náročná instalace – nabídka pravděpodobně bude odmítnuta. Ale 
nabídka by se mohla přesunout na Astorku, kde se budou technicky řešit možnosti k rekonstrukci.   

 
Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Na koleji je ubytováno asi 33 studentů.  
 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 30. 11. 2020 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


